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У петак, 18.новембра руководство општине Крупањ одржало је састанак са

председницима и представницима месних заједница. 

Уведена је пракса да се једном месечно одржавају састанци са представницима месних заједница,

како би се утврдили проблеми и могућности за решење датих проблема.

Теме овог састанка су одређивање приоритета становништва у месним заједницама, како би се неки

од тих приоритета уврстило у ребаланс буџета. Друга тема је зимско одржавање путева, како би се

спремно дочекао зимски период.

По речима председника Општине Крупањ, господина Ивана Исаиловића, ово је пракса која ће се

наставити, а поред разговора са представницима месних заједница, такође биће и пракса да се бар

једном у три месеца одржавају и зборови грађана, како би руководство општине било упознато од

стране самих мештана тих МЗ, који су њихови проблеми и у којој мери и оквирном временском

периоду се могу ти проблеми евентуално решити.

Стога је предложен и следећи распоред одржавања Зборова грађана по месним заједницама:

- У петак 25.11.2016.године у 12.00 часова МЗ Томањ,а у 13.30 часова МЗ Богоштица

- У понедељак 28.11.2016. године у 12.00 часова МЗ Костајник,а у 13.30 часова МЗ Брштица

- У уторак 29.11.2016.  године у 12.00 часова МЗ Липеновић,а у 13.30 часова МЗ Ликодра

- У четвртак 01.12.2016. године у 12.00 часова МЗ Врбић,а у 13.30 часова МЗ Толисавац

- У петак 02.12.2016. године у 12.00 часова МЗ Равнаја,а у у 13.30 часова МЗ Красава

- У понедељак 05.12.2016. године у 12.00 часова МЗ Д.Брезовице, а у 13.30 часова МЗ Г.Брезовице

- У уторак 06.12.2016. године у 12.00 часова МЗ Цветуље,а у 13.30 часова МЗ Завлака

-У среду 07.12.2016. године у 13.30 часова МЗ Мојковић

- У четвртак 08.12.2016. године у 12.00 часова МЗ Ставе

На састанку су се чули многи предлози представника МЗ што се тиче саме теме зимског одржавања

путева, и као коначан договор је да ће бити оформљена комисија која ће премерити километражу

свих путева у месним заједницама,тако да се прекине дугогодишња лоша пракса, да су поједини

делови месних заједница остајали непрочишћени. Овим поступком ће се добити прецизнији подаци,

што ће у великој мери утицати и на правилно одређивање потребних средстава, а симим тим и

бољег функционисања плана зимског одржавања путева.



Битна новина је и предлог председника Општине Крупањ да се у будућности повећају средства за

месне заједнице и да ће оне саме располагати својим новцем, све у циљу бољег функционисања МЗ.

 

С.М.
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